
Zápis ze schůzky SPCHŠ dne 11.4.2023 
 

Zúčastnilo se: 12 zástupců tříd 

Pivoňka 9.A, Žižková 6.B, Vecková 7.A a 4.B, Pilařová 2.A a 5.A 

Fišmistrová 4.A a 8.B, Dana Ondráčková 2.B a 4.B, Martina Pecháčková 3.B, 

Lenka Jehlíková 5.B a 8.B, Monika Pavlíková 1.C, Michaela Kováčiková 6.A, 

Andrea Jakubínská 8.A, Pavlína Trpkošová 2.A a 5.A 

ředitelka školy Zdenka Chaloupecká, kuchař: Antonín Kňourek, Andrea Hora 

Ostatní se omluvili. 

Termín následující schůzky: 13.6.2023 (květnová schůzka zrušena) 

paní ředitelka opraví na stránkách školy 

Stav účtu: 161 293,91 Kč od minulé schůzky přišly 3 příspěvky od 1.C 

Dotaz z minulé schůzky: 
Obědy: padly stížnosti na zmenšující se porce nebo je možnost přidání a žáci to nevyužívají, protože 
nevědí? Pro 2. stupeň je to nevyhovující.  
Odpověď: Porce ve školní jídelně odpovídají vyhlášce o školním stravování. Žáci mají možnost si 
kdykoliv přidat, hromadně toho využívají při každém výdeji jídla, takže předpokládám, že o této 
možnosti vědí. 
Upozorním vyučující a vychovatelky, aby žákům tuto možnost připomněli. Zároveň seznámím se 
stížnostmi na velikost porcí zaměstnance školní jídelny, abychom takovým stížnostem předešli. 

Pan kuchař nám přinesl ukázat tabulky, jaké kdo má dostávat porce. Snaží se přidávat, 
pokud to jde. Do jídla se započítává i polévka, kterou si ale žáci z 2 stupně moc neberou. 
Ve školní jídelně byly žákům předvedeny ukázkové porce jídel. 

Předána darovací smlouva na ubrousky do jídelny na 3 180,88 Kč – zaplaceno na účet školy 

Schválení odměny pro děti do družiny + na koktejl party – bude vystavena darovací smlouva. 

Na WC by měl toaletní papír být – pokud ne, mohou děti nahlásit učiteli nebo paní 
hospodářce. 

Učitelé na prvním stupni budou dvě změny. Učitelé nahlásí na třídních schůzkách příští 
týden ve středu 19.4.2023  

Na náboženství je možné se přihlásit kdykoliv 

Prosím o nahlášení, zda se někdo z rodičů ujme organizace občerstvení na Zahradní 
slavnosti. Můžete se domluvit ve třídách nebo i mezi zástupci. A prosím nahlásit o jaké 
občerstvení by se jednalo, aby se mohli domluvit i žáci, ale aby se občerstvení 
neopakovalo. 

 
 


